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Z Á P I S N I C A 

z 13. plánovaného verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Úľanoch, 

konaného dňa 12. júna 2024 

 

Prítomní členovia OZ: Mgr. Rita Bicsan Sztraka, Zoltán Borovský, Mgr. Ildikó Danišová, 

Mgr. Katalin Lancz Bózsing, Zoltán Lencsés, Kristián Lipták, Bc. Sandra Machová, Ing. Ján 

Rudolf PhD. , Kristián Sercel a Ing. Pavol Száraz.  

 

Neprítomný poslanec:   Zoltán Máriš – ospravedlnený 

Starosta obce:   Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ:    Mgr. Zuzana Metzner, MBA 

Hlavná kontrolórka obce:  Mgr. Mária Tomovičová 

Zapisovateľka:   Alžbeta Szárazová 

Hostia:    Viď prezenčnú listinu 

 

K bodu 1)  programu - Otvorenie zasadnutia  

  

 13. plánované  verejné  zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce 

Ing. František Gőgh, DBA, privítal poslancov OZ, ako aj ostatných prítomných. Konštatoval, 

že OZ je uznášania schopné, nakoľko je prítomných  9 poslancov. Dodal, že poslanec Zoltán 

Máriš sa ospravedlnil a poslanec Kristián Sercel bude asi 15 minút meškať, ale príde na 

zasadnutie.  

 Ďalej konštatoval, že poslanci boli písomne pozvaní a dostali aj program rokovania 

v dostatočnom časovom predstihu. Predložil návrh programu rokovania, ktorý bol uvedený 

v pozvánke. 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Kontrola plnenia uznesení 

Informácia o dodržiavaní VZN č.3/2020 o parkovaní na verejných priestranstvách 

obce Veľké Úľany    

5. Návrhy a pripomienky občanov 

6. Interpelácia poslancov 

7. Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany k 31.3.2024 

8. Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových a príspevkových organizácii Obce Veľké 

Úľany k 31.3.2024 

9.  Záverečný účet Obce Veľké Úľany za rok 2023  

10. Návrh VZN č. 2/2024 o určení školského obvodu základných škôl zriadených obcou 

Ve ľ k é  Ú ľ a n y  

11. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 

12. Návrh na zrušenie opravných položiek 
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13. Návrh na vytvorenie opravnej položky k nevymožiteľným pohľadávkam 

14. Žiadosť o zaradenie Súkromnej materskej školy Alfa Veľké Úľany Školskej jedálne 

do siete škôl a školských zariadení SR 

15. Žiadosť o prenájom obecného majetku – pozemku parc. registra CK-N č. 439/9 

16. Návrh na udelenie Ceny obce v roku 2024 

17. Oznámenie o zahájení letnej prevádzky kúpaliska Modrá perla  

18. Diskusia 

19. Záver  

 

Pán starosta požiadal poslancov o pripomienky k programu rokovania. Nakoľko neboli žiadne 

pripomienky, dal hlasovať o prijatí programu.  

 
Za hlasovalo všetkých 9 poslancov.  Pán starosta konštatoval, že program rokovania  bol 

jednohlasne prijatý. 

 

 Po schválení programu pán starosta navrhol, aby sa bod 14) programu - Žiadosť 

o zaradenie Súkromnej materskej školy Alfa Veľké Úľany Školskej jedálne do siete škôl 

a školských zariadení SR sa prerokoval po bode 5), nakoľko na zasadnutí bol prítomný 

zástupca občianskeho združenia, ktoré žiadosť podalo. Nakoľko iné návrhy neboli dal 

o zmene programu hlasovať.  

 

Návrh bol jednohlasne schválený. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 

 

K bodu 2) programu - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľku Alžbetu Szárazovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov Ildikó Danišovú a Zoltána Borovského. 

  

K bod 3) programu – Voľba návrhovej komisie  

 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie poslancov: Ritu Bicsan Sztraku, Sandru Machovú 

a Jána Rudolfa.  

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 

 

K bodu 4 ) programu – Kontrola uznesenia 

 

 Pri kontrole uznesení pán starosta konštatoval, že na predošlom zasadnutí neboli 

v uznesení uložené konkrétne úlohy. Ďalej konštatoval, že úloha, ktorá bola daná Poriadkovej 

službe obce uznesením č. 160-OZ/2022, bod. č. 13) písmeno i) zo dňa 29.12.2022 podávať 

každé dva mesiace  „Informáciu pre OZ Obce Veľké Úľany o dodržiavaní VZN č.3/2020 

o parkovaní na verejných priestranstvách obce Veľké Úľany“ je stále platná a poriadková 

služba vypracovala na toto zasadnutie správu za obdobie apríl - jún 2024.   
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Túto správu  dostali poslanci písomne, zároveň pre informovanosť občanov prečítal celú 

správu do kamery. 

 

„Mesiac apríl 2024 

Uvedený mesiac bolo vykonané ukončenie riešenia administratívnych úkonov zaslanie 

dožiadania na OR PZ ODI k lustrácii majiteľov vozidiel zistených porušenia zákazu 

parkovania.  

Kontrola k parkovaniu na ceste pri zariadení Trója upozornenia hlavne na dodržiavania 

státia pred a po prechodom na priecestie pre chodcov kde je ohrozená bezpečnosť týchto 

chodcov. 

Na verejnom priestranstve vozidlo v trvalom riešení na ul. SNP Mercedes striebornej farby, 

sa na základe podnetov výziev ukončilo riešenie a vozidlo bolo odstránené cestou majiteľa 

odovzdaním do šrotu. 

 

Mesiac máj 2024 

Kontroly vykonané zámerom predchádzanie hrubého porušenia státia parkovania na 

miestach, kde nie je povolené. Jedná sa hlavne o parkoviská pred Základnou školou 

a Materskými školami. Na tomto mieste musím uviesť, že došlo k náprave a porušenia sa 

vyskytujú v minimálne. 

Vykonaním vlastnej činnosti a taktiež podnetom od občanov, kde sa porušuje tento zákon sme 

boli preverovať takto 12x,  z čoho 4 boli riešení na mieste pohovorom  (to znamená že vodič 

vozidla bol na mieste, rešpektoval výzvu, aby takto neparkoval a poučeniu porozumel ). 

V zásade spracovania rozkazov pre porušenie v rámci objektívnej zodpovednosti budú 

majiteľom vozidiel vydané vyššie uvedené rozkazy na pokutu. 

 

V mesiaci jún 2024 

Venovanie pozornosti aj kontrolám zameraným na porušovania parkovania na verejných 

priestranstvách a v obytnej zóne.  

Zabezpečenie riadenia na udalostiach spojených v našej obci nakoľko je sťažená premávka na 

uliciach, kde prebieha rekonštrukcia prác na plynových zariadeniach.  

Hlavnou úlohou v nasledujúcom období zvýšená kontrola na parkovisku pri základnej škole 

a materskej škole, kde aj na základe podnetov a sťažností rodičia porušujú miesta na 

parkovanie a to tak, že stoja na chodníku, na mieste vyhradenom pre telesne postihnutých, 

ďalej vchádzajú a porušujú zákaz vjazdu do miesta určeného len pre zamestnancov jedálne 

a materských škôl. Tu ako som vyššie spomenul došlo k náprave.  

K výsledkom riešenia porušenia podám správu v nasledujúcom období nakoľko do tejto lehoty 

neboli zaslané ešte rozkazy z dôvodu nedoručenia lustrácie majiteľ vozidiel od OR PZ ODI.“ 

 

Do diskusie sa k tomuto bodu nikto neprihlásil. Preto členka návrhovej komisie Rita Bicsan 

Sztraka prečítala návrh na uznesenie.  
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Uznesenie č. 127 - OZ/2024 bod č. 4 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

       

     informáciu poriadkovej služby pre OZ Obce Veľké  

     Úľany o dodržiavaní VZN č. 3/2020 o parkovaní na 

     verejných priestranstvách za obdobie apríl - jún 2024 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 9 poslancov. 

 

K bodu 5 ) programu – Návrhy a pripomienky občanov  

 

Nakoľko z prítomných občanov nikto nemal pripomienky, pán starosta ukončil tento bod 

rokovania. 

 

Počas tohto bodu sa dostavil na zasadnutie aj poslanec Kristián Sercel. 

 

K bodu 14 ) programu -  Žiadosť o zaradenie Súkromnej materskej školy Alfa 

Veľké Úľany a Školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení SR 

 

 Na základe návrhu pána starostu k zmene programu OZ bol tento bod prerokovaný za 

bodom 5), nakoľko na zasadnutí bol prítomný zástupca spoločnosti ALFA HELP o. z. Ján 

Kaiser. 

 Pán starosta informoval poslancov, že spoločnosť ALFA HELP o. z. opätovne podala 

žiadosť na zriadenie súkromnej materskej školy, konštatoval, že materiál dostali poslanci 

písomnou formou – doplnený materiál k tomuto bodu rozdal poslancom pán Kaiser pred 

zasadnutím OZ. Pán starosta požiadal pána Kaisera, aby poslancom podal ďalšie podrobné 

informácie. 

 Pán Kaiser sa poďakoval, že OZ zaradilo prerokovanie tohto materiálu opätovne. 

Zopakoval tie informácie, ktoré odzneli aj na februárovom zasadnutí, že ich spoločnosť 

funguje už 2 roky a majú takú predstavu, že na celom území Slovenska plánujú vybudovať 

a prevádzkovať nadštandardné materské školy. Chcú poskytovať najlepšie služby. Alfa 

Škôlka sľubuje rodinnú atmosféru, individuálny prístup a podporu jedinečnosti dieťaťa. 

Výchova bude zameraná na rozvíjanie zdatností a záujmov detí. Čo sa týka naplánovaných 

budov MŠ, tak sú veľmi moderné, prispôsobené podmienkam a požiadavkám dnešnej doby. 

 Zároveň uviedol, že po schválení zákona o financovaní materských škôl aj ich 

materská škola dostane financie priamo zo štátneho rozpočtu, a obec nebude musieť 

prispievať z podielových daní. 

 Uviedol, že projektová dokumentácia bola doplnená a bol urobený aj prieskum o počte 

3-5 ročných detí v regióne. Počíta sa aj s deťmi z okolia Senca a Galanty. Ďalej uviedol, že 

v materiáloch je doplnený už aj maďarský jazyk. Ešte dodal, že plánujú 5 triednu materskú 

školu s počtom detí 120 a  zabezpečiť aj opatrovanie detí v poobedňajších a večerných 

hodinách.  
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Pán starosta sa poďakoval za informácie a otvoril k tomuto bodu diskusiu, do ktorej sa ako 

prvý prihlásil poslanec Kristián Lipták, ktorý mal niekoľko dotazov.  

- Opýtal sa na februárovom zasadnutí predloženú finančnú schému, v ktorej bolo 

uvedené, že spoločnosť bude prispievať pre obec na financovanie školstva vo výške 

10 % z príjmu. 

- Ďalšia pripomienka sa týkala toho, že v materiáloch je návrh zmluvy o budúcej 

zmluve.  

- Podľa neho vyučovací jazyk v materských školách musí byť jednoznačný- ako to bude 

s maďarčinou. 

- Posledná jeho pripomienka sa týkala toho, či súkromná materská škola neodláka 

učiteľov z obecných materských škôl, aby obec potom nemala problémy 

 Na jeho otázky odpovedal pán Kaiser, ktorý uviedol, že čo sa týka financovania 

školstva v obci sa nič nemení. Spoločnosť bude prispievať na financovanie školstva v obci 

podľa pôvodného návrhu.  Vyučovací jazyk bude v MŠ slovenský, ale v každej triede budú 2-

3 učiteľky ako aj asistent, z ktorých niekto bude ovládať aj maďarský jazyk. Čo sa týka 

učiteliek, nechceli by ich odlákať a počíta sa aj s učiteľkami z okolia.  

 Pán starosta mal tiež dotaz, že čo bude, keď rozpočet škôlky nebude stačiť ani na 

prevádzku a chod, ako by chcela potom spoločnosť prispievať aj pre obec. 

 Pán Kaiser odpovedal, že podľa ich výpočtov, čísla budú stále kladné. Finančne to 

bude únosné aj pri menšom počte detí. Prispievanie z ich strany nie je povinné, ale je to gesto 

voči obce. 

 Pán starosta ešte dodal, že v súčasnosti je dostatok kapacity v našich materských 

školách a okrem toho demografické ukazovatele ukazujú klesajúcu tendenciu v počte 

narodených detí. 

 Zástupca starostu, Pavol Száraz sa opýtal na výšku mesačného školného. 

 Pán Kaiser odpovedal, že to bude mesačne 500 až 550 Eur.  

 

Nakoľko iné pripomienky už neboli, pán starosta požiadal členku návrhovej komisie 

o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 135 - OZ/2024 bod č. 14 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     zaradenie Súkromnej materskej školy Alfa Veľké Úľany 

     a Školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení SR 

 

Za hlasovalo 8 poslancov (Zoltán Borovský,  Ildikó Danišová, Zoltán Lencsés, Kristián 

Lipták, Sandra Machová, Ján Rudolf , Kristián Sercel a Pavol Száraz). 

 

 Proti hlasovali 2 poslankyne (Rita Bicsan Sztraka a Katalin Lancz Bózsing).  

 

Pán starosta konštatoval, že návrh uznesenia bol nadpolovičnou väčšinou poslancov 

schválený. 
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K bodu 6) programu – Interpelácia poslancov 

 

 Pán starosta požiadal poslancov, aby sa prihlásili do interpelácie. V poradí sa prihlásili 

poslanci: Kristián Lipták, Zoltán Lencsés a Ján Rudolf. 

 

 Poslanec Kristián Lipták interpeloval najprv zástupcu starostu a mal dotazy ohľadne 

opráv na cyklotrasách, upozornil na to, že na I. etape sa končí záručná doba 28.10.2024. Tiež 

sa pýtal na opravy cyklochodníka na ulici Štefana Majora, kde boli opravy sľúbené po Veľkej 

noci. 

Jeho ďalšia pripomienka sa týkala nekvalitného kosenia okolo cyklotrás a túto pripomienku 

smeroval na pracovníka PO VPS, Zoltána Lencsésa. 

Ďalšia pripomienka sa týkala toho, že na webovej stránke obce nie sú zverejnené 

videonahrávky zo zasadnutí OZ. 

 Na jeho prvé pripomienky ohľadne cyklotrás uviedol zástupca starostu, Pavol 

Száraz, že využije právo podľa § 11, rokovacieho poriadku odpovedať písomne. 

 Ohľadne ďalšej jeho pripomienky sa opýtal poslanec Zoltán Lencsés, že čo je podľa 

poslanca Liptáka nekvalitné kosenie? 

 Pán starosta požiadal poslancov Liptáka a Lencsésa, aby túto otázku vydiskutovali 

mimo zasadnutia OZ. Zároveň odpovedal na poslednú pripomienku poslanca Liptáka, že 

videozáznamy sú zverejnené na facebookovej stránke obce. 

 Faktickou pripomienkou sa prihlásil opäť Kristián Lipták, ktorý uviedol, že podľa 

jeho názoru nie je dostačujúca, aby boli videozáznamy zverejnené len na facebookovej 

stránke obce, nakoľko nemá každý prístup. Videozáznamy treba umiestniť priamo na webovej 

stránke obce.  

 Pán starosta uviedol, že to nie je žiadny problém a záznamy zo zasadnutí budú 

zverejnené aj na webovej stránke obce. Ešte dodal, že pán poslanec nedodal videozáznam 

z februárového zasadnutia OZ, vraj sa pokazila karta v kamere. 

 Poslanec Kristián Lipták uviedol, že vtedy bola nová kamera a technika zlyhala. 

Nebola to jeho vina. 

 V ďalšom interpeloval poslanec Zoltán Lencsés, ktorý upriamil pozornosť poslancov, 

a cestou kamery aj občanov obce na nepríjemný incident, keď na zbernom dvore občan 

neposlúchol pokyny pracovníka zberného dvora s pripomienkou, že nemá visačku s menom, 

ktorý by ho identifikoval, ako zodpovedného pracovníka, tak mu nemá čo rozkazovať. 

 Pán starosta sa opýtal prítomného pracovníka poriadkovej služby, či majú z tohto 

incidentu kamerový záznam, respektíve ŠPZ auta, ktorý sa vyjadril, že nie. Pán starosta 

zároveň apeloval na občanov, a požiadal ich prostredníctvom kamery, aby poslúchli pokyny 

pracovníkov zberného dvora a správali sa zodpovedne.  

 Poslanec Ján Rudolf interpeloval ohľadne cesty vedúcej k cintoríne na Hajmáši. 

Povedal, že sa zúčastnil pohrebu a občania ho požiadali, či by sa nemohlo niečo urobiť 

s cestou a parkovaním. Požiadal, aby sa do rozpočtu na ďalší rok dostala položka aj na opravu 

cesty a chodníkov priamo aj v cintoríne. Vyjadril svoje potešenie, že obec sa snaží 

o vysporiadanie pozemkov pod týmto cintorínom. Zároveň vyjadril svoju spokojnosť prácou 

PO VPS a vyslovil poďakovanie pracovníkom PO VPS za to, že cintorín bol pekne vykosený 

a upravený. 
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 Na jeho interpeláciu odpovedal pán starosta, že ešte cintorín na Hajmáši nemá štatút 

cintorína. Keď už bude mať, potom by sa dali vybodovať aj chodníky. Ohľadne cesty 

a parkoviska uviedol, že zatiaľ ani cyklotrasa nie je skolaudovaná, ale oprava cesty je v pláne. 

Nakoľko už ďalšie pripomienky neboli, pán starosta ukončil tento bod rokovania. 

 

K bodu 7) programu – Rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany k 31.3.2024 

 

 Pán starosta konštatoval, že poslanci dostali materiály k tomuto bodu písomne.  

Zároveň požiadal predsedu finančnej komisie o stanovisko komisie k rozboru za I. štvrťrok 

2024.  

Zástupca starostu, predseda komisie Pavol Száraz uviedol nasledovné: 

„Komisia finančná a správy obecného majetku pri Obecnom zastupiteľstve Obce Veľké Úľany 

na svojom zasadnutí konaného dňa 29.5.2024 prerokovala predložený materiál hospodárenia 

obce k 31.3.2024. Členovia po diskusií a prehodnotení položiek čerpania k 31.3.2024 nemali 

výhrady k rozboru, nakoľko ako na stránke výdavkov tak aj na stránke príjmov sú plnenia 

v očakávaní a nie sú zaznamenané žiadne zmeny prípadné porušenia čerpania. Podrobne 

položky čerpania vidieť v prílohe materiálu na zasadnutie, ako aj sumár výdavkov a príjmov 

v Dôvodovej správe, ktorá je taktiež súčasťou materiálu. 

Na základe uznesenia komisie – Komisia finančná a správy obecného majetku pri Obecnom 

zastupiteľstve  navrhuje Obecnému zastupiteľstvu schváliť Rozbor hospodárenia Obce Veľké 

Úľany k 31.3.2024.“ 

  Do diskusie k tomuto bodu sa z poslancov nikto neprihlásil, preto členka návrhovej 

komisie prečítala návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 128 - OZ/2024 bod č. 7 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje    

      

     rozbor hospodárenia Obce Veľké Úľany k 31.3.2024 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

Rozbor hospodárenia obce k 31.3.2024 a stanovisko finančnej komisie tvoria prílohu 

zápisnice. 

 

K bodu 8) programu - Čerpanie finančného rozpočtu rozpočtových 

a príspevkových organizácií Obce Veľké Úľany 31.03.2024 

 

 Pán starosta konštatoval, že poslanci dostali materiály za všetky PO a RO obce 

písomne.  Zároveň požiadal Pavla Száraza, predsedu komisie o stanovisko finančnej komisie 

k predloženým materiálom. 

Predseda komisie Pavol Száraz uviedol nasledovné: 

 „Komisia finančná a správy obecného majetku pri Obecnom zastupiteľstve Obce Veľké 

Úľany na svojom zasadnutí konaného dňa 29.5.2024 prerokovala predložený materiál 
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 čerpanie finančného rozpočtu RO a PO Obce Veľké Úľany k 31.3.2024. Členovia po diskusií 

a prehodnotení položiek čerpania k 31.3.2024 nemali výhrady k čerpaniu, nakoľko ako na 

stránke výdavkov tak aj na stránke príjmov sú plnenia v očakávaní a nie sú zaznamenané 

žiadne zmeny prípadné porušenia čerpania.“ 

 Zároveň odporučil obecnému zastupiteľstvo schváliť Čerpanie finančného rozpočtu 

RO a PO k 31.03.2024. 

Do diskusie sa k tomuto bodu z poslancov nikto neprihlásil, preto člen návrhovej komisie Ján 

Rudolf prečítal návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 129 - OZ/2024 bod č. 8 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

     čerpanie finančného rozpočtu RO a PO Obce Veľké 

     Úľany k 31.03.2024 

 

 Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

Čerpanie finančného rozpočtu PO VPS, MKS, ako aj RO ZŠ Mikuláša Lieskovského, ZŠ 

Mihálya Borsosa  VJM, MŠ slovenskej, MŠ s VJM a Školskej jedálne, ako aj stanovisko 

finančnej komisie tvoria prílohu zápisnice.  

 

K bodu 9) programu – Záverečný účet Obce Veľké Úľany za rok 2023 

 

 Pán starosta konštatoval, že poslanci dostali Záverečný účet Obce Veľké Úľany za rok 

2023 písomne spolu so stanoviskom hlavnej kontrolórky, ako aj stanoviskom  audítora 

k záverečnému účtu obce. 

 Zároveň požiadal predsedu finančnej komisie Pavla Száraza o tlmočenie stanoviska 

Komisie finančnej a správy obecného majetku, ktorý uviedol: 

 

 „Komisia finančná a správy obecného majetku pri Obecnom zastupiteľstve Obce Veľké 

Úľany na svojom zasadnutí konaného dňa 29.5.2024 prerokovala predložený materiál 

 Záverečný účet  Obce Veľké Úľany za rok 2024. Členovia po diskusií a po preštudovaní 

jednotlivých položiek Záverečného účtu obce za rok 2023 a audítorskej správy konštatuje, že : 

Predložený návrh záverečného účtu je spracovaný prehľadne, v adekvátnom rozsahu, v súlade 

s platnou legislatívou a poskytuje ucelený obraz o finančnom hospodárení Obce Veľké Úľany 

v roku 2023. Záverečný účet obce je prebytkový s prebytkom 8 881,87 EUR. 

 Na základe uznesenia komisie – Komisia finančná a správy obecného majetku pri 

Obecnom zastupiteľstve  navrhuje  Obecnému zastupiteľstvu  : 

a) schváliť záverečný účet obce Veľké Úľany za rok 2023 celoročné hospodárenie bez výhrad  

b) brať na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Veľké Úľany k návrhu 

Záverečnému účtu obce Veľké Úľany za rok 2022  

c) brať na vedomie správu audítora Ing. Jolany Takácsovej GA-AUDIT s.r.o. so sídlom 

Galanta z overovania účtovnej závierky a vedenie účtovníctva k 31.12.2023 obce Veľké Úľany  
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d) schváliť upravený prebytok rozpočtu hospodárenia za rok 2023 vo výške 8 881,87 EUR - 

prevod do rezervného fondu vo výške 8 881,87 EUR“. 

 

Do diskusie sa k tomuto bodu z poslancov nikto neprihlásil, preto členka finančnej komisie 

Sandra Machová prečítala návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 130 - OZ/2024 bod č. 9 

 

     a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     záverečný účet obce Veľké Úľany za rok 2023 celoročné 

     hospodárenie bez výhrad  

 

     b) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

 

     odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Veľké 

     Úľany k návrhu Záverečnému účtu obce Veľké Úľany za 

     rok 2023  

 

     c) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

 

     správu audítora Ing. Jolany Takácsovej GA-AUDIT s.r.o. 

     so sídlom Galanta z overovania účtovnej závierky a 

     vedenie účtovníctva k 31.12.2023 obce Veľké Úľany  

 

     d) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

     upravený prebytok rozpočtu hospodárenia za rok 2023 

     vo výške 8 881,87 EUR - prevod do rezervného fondu vo 

     výške 8 881,87 EUR 

 

 Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

Záverečný účet, správa audítora Ing. Jolany Takácsovej GA-AUDIT s.r.o., odborné  

stanovisko hlavnej kontrolórky, ako aj stanovisko finančnej komisie tvoria prílohu zápisnice. 

 

K bodu 10) programu – Návrh VZN č. 2/2024 o určení školského obvodu 

základných škôl zriadených obcou Veľké Úľany 

 

 Pán starosta konštatoval, že materiál dostali poslanci písomne, zároveň požiadal 

predkladateľku materiálu, poslankyňu Katalin Lancz Bózsing o prednesenie dôvodovej správy 

k tomuto bodu. 

Dôvodová správa: 

 „Obec Veľké Úľany na základe ustanovenia § 6 a § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších právnych predpisov a podľa § 8 ods. 1 zákona č. 
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596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov určí svojím všeobecne záväzným nariadením školský obvod pre základné 

školy, ktorých je zriaďovateľom.  

 Školský obvod základnej školy tvorí územie obce alebo jej časť. Ak je obec 

zriaďovateľom viacerých základných škôl, obec svojím všeobecne záväzným nariadením určí 

školské obvody pre jednotlivé základné školy. 

Pri určovaní školského obvodu základnej školy sa zohľadňuje najmä: 

a) kapacita školských budov vo vlastníctve obce alebo v jej prenájme, v ktorých sa 

uskutočňuje vzdelávanie, a kapacita iných budov vo vlastníctve obce alebo v jej prenájme, 

ktoré sú svojím funkčným usporiadaním vhodné na vzdelávanie, 

b) dostupnosť a možnosti dopravnej obslužnosti územia obce, pre ktoré má obec určiť školský 

obvod, 

c) primeraná vzdialenosť dochádzky žiaka do školy, ktorá neohrozí plnenie povinnej školskej 

dochádzky žiakov, 

d) záujem obyvateľov obce s trvalým bydliskom v obci o vzdelávanie v štátnom jazyku a v 

jazyku národnostných menšín na území obce. 

K prijatiu tohto všeobecne záväzného nariadenia sme pristúpili hlavne: 

- z dôvodu dodržania zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

- z dôvodu nedostatočných kapacitných možností Základnej školy Mikuláša Lieskovského,  

- z dôvodu pribúdajúceho počtu obyvateľstva obce Veľké Úľany,  

- z dôvodu prijatia žiakov z okolitých obcí, mimo školského obvodu určeným týmto 

všeobecným záväzným nariadením, ktorý nebývajú na území školského obvodu. 

 Ku kvalitnému zabezpečeniu výchovy a vzdelávania v škole a školských zariadeniach 

je potrebné najmä zveľaďovať priestorové a materiálno technické vybavenie. Základná škola 

Mikuláša Lieskovského momentálne potrebuje vytvárať nové učebné priestory. Vzhľadom na 

svoje nedostatočné kapacitné možnosti pri prijímaní žiakov na plnenie školskej dochádzky, 

musí zohľadňovať najmä miesto ich trvalého pobytu.“ 

 

 Do diskusie k tomuto bodu sa prihlásili poslanec Kristián Lipták a poslankyňa Ildikó 

Danišová. 

 Poslanec Kristián Lipták sa opýtal, či sme mali predtým vo VZN určený širší 

školský obvod.  

 Odpovedala Katalin Lancz Bózsing, ktorá uviedla, že obec nemala vypracované 

VZN, ale to vyplýva zo zákona, že musí mať. 

 Pán starosta ešte dodal, že podľa VZN školský obvod pre naše základné školy sú 

Obec Veľké Úľany a Obec Jánovce. Riaditelia škôl musia prijať deti z týchto dvoch obcí, až 

keby to kapacita dovolila môžu požiadať o miesto aj pre deti z iných obcí. Ale k tomu je 

potrebný súhlas zriaďovateľa. 

 Do diskusie sa zapojila aj poslankyňa Ildikó Danišová, ktorá je aj členkou Školskej 

rady pri ZŠ Mikuláša Lieskovského. Uviedla, že na školskej rade sa viackrát zaoberali 

s problematikou nedostatočnej kapacity ZŠ Mikuláša Lieskovského, a viackrát sa opýtali aj 

pani riaditeľku školy, či sú prijaté deti len z Veľkých Úľan a Jánoviec, alebo aj z iných obcí. 

Vyjadrila svoje sklamanie, že členovia školskej rady nedostali pravdivé informácie. 
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Zdôraznila, že či už ako členka školskej rady, alebo ako poslankyňa očakáva od vedenia školy 

pravdivé odpovede. 

 Opätovne reagoval pán starosta, ktorý uviedol, že na vyriešenie nedostatočnej 

kapacity slovenskej školy, boli návrhy presťahovať niektoré triedy do maďarskej školy, ale by 

to nebolo dobré, nakoľko obidve školy majú svoju právnu subjektivitu, ako aj iný 

prevádzkový a školský poriadok. Dodal, že v podkrovných priestoroch slovenskej školy budú 

vytvorené ďalšie 4 triedy.  Uviedol, že obec bude musieť opäť využiť preklenovací úver.  

 Faktickou  otázkou sa prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý sa opýtal, či prijatie detí 

z iných obcí má schváliť obecné zastupiteľstvo, alebo starosta. 

 Odpovedal pán starosta, že v takýchto prípadoch zastupuje zriaďovateľa starosta 

obce.  

Nakoľko ďalšie pripomienky neboli, členka návrhovej komisie prečítala návrh na uznesenie 

k tomuto bodu. 

 

Uznesenie č. 131 - OZ/2024 bod č. 10 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

      

     návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Veľké 

     Úľany č. 2/2024 o určení školského obvodu základných 

     škôl zriadených obcou Veľké Úľany 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

VZN č. 2/2024 o určení školského obvodu základných škôl zriadených obcou Veľké Úľany 

a dôvodová správa tvoria prílohu zápisnice. 

 

K bodu 11) programu – Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce na II. polrok 2024 

 

 Pán starosta požiadal hlavnú kontrolórku o predloženie svojho plánu kontrolnej 

činnosti na II. polrok 2024. 

Hlavná kontrolórka obce Mária Tomovičová v krátkosti oboznámila poslancov s plánovanými 

kontrolami na II. polrok 2024. 

- Kontrola tvorby a čerpania sociálneho fondu za rok 2023 

- Kontrola bežných príjmov a výdavkov – so zameraním na príjem poplatkov 

a výdavkov za komunálny odpad za rok 2023 

- Kontrola vykonávania základnej finančnej kontroly v rozpočtovej organizácii – 

Materská škola s VJM Veľké Úľany – Meseország Óvoda Nagyfödémes 

- Kontroly v zmysle § 18 d, odsek 2, zákona č. 369/1990 Zb, o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov. 

- Vykonávanie ostatnej činnosti, ktoré vyplývajú z funkcie hlavného kontrolóra obce. 
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 Pán starosta uviedol, že obecné zastupiteľstvo má právo doplniť plán kontrolnej 

činnosti, respektíve požiadať hlavnú kontrolórku o vykonanie ďalších kontrol a otvoril 

k tomuto bodu diskusiu. 

 Do diskusie sa prihlásil zástupca starostu, Pavol Száraz, ktorý uviedol, že na základe 

podnetov od občanov by chcel doplniť plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. 

polrok 2024 o ďalšiu úlohu, ktorú už konzultoval s pani kontrolórkou. 

- Kontrola počtu vydaných rozhodnutí na rozkopávky za roky 2022-2023, a či boli 

vykonané všetky záležitosti po ukončení rozkopávok. 

 Pán starosta požiadal hlavnú kontrolórku o doplnenie tejto úlohy do plánu činnosti na 

II. polrok 2024.  

Nakoľko ďalšie pripomienky neboli, člen návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie 

k tomuto bodu. 

 

Uznesenie č. 132 - OZ/2024 bod č. 11 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

     plán  kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. 

     polrok 2024 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

  

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu 12) programu – Návrh na zrušenie opravných položiek 

 

 Pán starosta konštatoval, že materiál k tomuto bodu dostali poslanci písomne. Zároveň 

požiadal Pavla Száraza, predsedu finančnej komisie o stanovisko komisie. Predseda komisie 

sa vyjadril nasledovne: 

 „Komisia finančná a správy obecného majetku pri Obecnom zastupiteľstve Obce 

Veľké Úľany na svojom zasadnutí konaného dňa 29.5.2024 prerokovala predložený materiál 

 - zrušenia opravných položiek. Členovia po diskusií a prehodnotení navrhnutých položiek 

zhodli na postupe a odporúčaní pre OZ - odpísanie nevymožiteľných pohľadávok - vyradenie 

pohľadávky z dôvodu premlčania - odpis pohľadávky, so zrušením opravnej položky v 

celkovej výške 43 980,40 €. 

 V rámci diskusie členovia komisie prediskutovali perspektívnu možnosť zavedenia 

procedúry na vymáhacie a prípadne exekučné konanie proti dlžníkom - teda vytvorenie takého 

systematického nástroja, ktorý by do budúcnosti znížil riziko nárastu pohľadávok. 

 Na základe uznesenia komisie – Komisia finančná a správy obecného majetku pri 

Obecnom zastupiteľstve  navrhuje Obecnému zastupiteľstvu schváliť odpísanie 

nevymožiteľných pohľadávok - vyradenie pohľadávky z dôvodu premlčania - odpis 

pohľadávky, so zrušením opravnej položky v celkovej výške 43 980,40 €.“  
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 Ešte dodal, že aj audítorka odporučila tieto nevymáhateľné nedaňové pohľadávky 

odpísať.  

 Pán starosta uviedol, že sa jedná o pohľadávky 10-12 rokov staré, týkajú sa 

nájomného za nebytové priestory, a predmetné firmy už dnes ani neexistujú. Kým daňové 

pohľadávky sa dajú vymáhať cestou exekútora, tieto pohľadávky nie. Ešte dodal, že sa obec 

poučila z týchto prípadov a v dnešnej dobe keď niekto neplatí nájomné, tak od takých zmlúv 

obec odstúpi. 

 Do diskusie sa k tomuto bodu prihlásili poslanci Kristián Lipták a Ján Rudolf.  

Poslanec Kristián Lipták uviedol, že sa prikláňa k názoru zástupcu starostu, aby sa 

vypracoval spôsob, ktorý by v budúcnosti automaticky ukázal takéto podlžnosti a dalo by sa 

predísť navýšeniu takýchto pohľadávok. 

 Pán starosta odpovedal, že na to by bolo treba zabezpečiť taký počítačový program, 

ktorý by automaticky ukázal dlžníkov.  

 Ďalším diskutujúcim bol poslanec Ján Rudolf, ktorý uviedol, že na tomto zasadnutí 

by sa chcel vyjadriť pochvalne k pripraveným materiálom, lebo sú naozaj kvalitne pripravené. 

Jedine v tabuľkovej časti tohto bodu pri posledných štyroch riadkoch nie je uvedený dátum.  

 Odpovedal pán starosta, že aj tie pohľadávky sú z roku 2012. Ešte dodal, že 

najväčšie problémy má obec s platením nájomného.  Ale v týchto prípadoch sa snaží pomôcť 

nájomcom so splátkovým kalendárom. 

 Ďalšie pripomienky už neboli, preto člen návrhovej komisie prečítal návrh na 

uznesenie. 

 

Uznesenie č. 133 - OZ/2024 bod č. 12 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

     odpísanie nevymožiteľných pohľadávok - vyradenie 

     pohľadávky z dôvodu premlčania - odpis pohľadávky, so 

     zrušením opravnej položky v celkovej výške 43 980,40  

     EUR 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

 Materiál k tomuto bodu tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

 

 

 

Po tomto bode vyhlásil starosta obce krátku prestávku. 

Prestávka od 19:30 do 19:50 
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K bodu 13) programu – Návrh na vytvorenie opravnej položky 

k nevymožiteľným pohľadávkam 

 

 Po prestávke otvoril pán starosta ďalší bod rokovania. Nakoľko aj tieto záležitosti 

patria do kompetencie  Komisie finančnej a správy obecného majetku, požiadal predsedu 

komisie, Pavla Száraza, aby tlmočil stanovisko finančnej komisie. 

 Predseda finančnej komisie uviedol, že Komisia finančná a správy obecného majetku 

pri Obecnom zastupiteľstve  navrhuje Obecnému zastupiteľstvu schváliť vytvorenie 

opravných položiek k nevymožiteľným nedaňovým pohľadávkam, kde od doby splatnosti 

uplynula doba dlhšia, ako 1080 dní - opravná položka sa tvorí do výšky 100 % menovitej 

hodnoty pohľadávky - t.j.  6159,96 €. Dodal, že tieto pohľadávky sa neodpíšu, len sa 

preúčtujú na účet opravných položiek, obec ich naďalej bude evidovať a podľa možnosti aj 

vymáhať.  

 

Do diskusie sa k tomuto bodu z poslancov nikto neprihlásil, preto členka návrhovej komisie 

Rita Bicsan Sztraka prečítala návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 134 - OZ/2024 bod č. 13 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

     vytvorenie opravných položiek k nevymožiteľným  

     nedaňovým pohľadávkam, kde od doby splatnosti  

     uplynula doba dlhšia, ako 1080 dní - opravná položka sa 

     tvorí do výšky 100 % menovitej hodnoty pohľadávky - 

     t.j.  6 159,96  EUR 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

Materiál k tomuto bodu tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

K bodu 14) programu – Žiadosť o zaradenie Súkromnej materskej školy Alfa 

Veľké Úľany a Školskej jedálne do siete škôl a školských zariadení SR 

 

Tento bod bol prerokovaný po bode 5).   

 

K bodu 15) programu - Žiadosť o prenájom obecného majetku – pozemku 

parc. registra CK-N č. 439/9 

 
 Pán starosta informoval poslancov,  že na 12. plánovanom zasadnutí OZ bol schválený 

zámer na odpredaj obecného majetku CK-N č. 439/9 vo výmere 87 m2 . Matej Šafárik však 

svoju žiadosť na odkúpenie pozemku vzal späť a teraz požiadal o prenájom predmetného 

pozemku. Zároveň prečítal novú žiadosť Mateja Šafárika. 
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 „Týmto úctivo žiadam obec Veľké Úľany o prenájom obecného majetku – pozemku, 

ktorý sa nachádza na liste vlastníctva č. 202, parcele  číslo CKN 439/2, k. ú. Nové Osady, 

časť Veľké Úľany o výmere 87 m2 . Predmetný pozemok je bezprostredne susediaci 

s parcelami nachádzajúcimi sa na liste vlastníctva č. 363, parcela CKN 439/4 a CKN 439/7, 

k. ú.  Nové Osady, časť Veľké Úľany , ktorých výlučným vlastníkom som ja s manželkou. 

Navrhovaná cena 100,- €/ročne. 

 Predmetný pozemok by som chcel využívať ako záhradu.“ 

 

 Pán starosta dodal, že v takýchto prípadoch pri určení ceny prenájmu sa postupuje na 

základe preukázateľného porovnania inými prípadmi na prenájom. Taký prípad bol pred 

časom prenájom pozemku na záhradu pre Františka Švardu s manželkou. Cena aj v tomto 

prípade je stanovená podľa toho, a táto cena je uvedená aj v návrhu na uznesenie. 

 Nakoľko do  diskusie sa nikto neprihlásil, člen návrhovej komisie Ján Rudolf prečítal 

návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 136 - OZ/2024 bod č. 15 

 

    a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

v zmysle § 9aa ods. 2 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a Článku 12 ods. 4/ 

písm. e) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Veľké Úľany a s majetkom štátu, 

ktorý obec užíva, zámer prenájmu majetku obce ako prípad osobitného zreteľa. 

Predmetom zámeru prenájmu je časť KN-C parc. č. 439/2 v novom stave ako KN-C parc. č. 

439/9 vo výmere 87 m2 , druh pozemku zastavaná plocha v katastrálnom území Nové Osady, 

ktorá bola využitá ako záhrada. Pozemok je bezprostredne susediaci s parcelami žiadateľa 

Mateja Šafárika, Nové Osady č. 112, Veľké Úľany. 

Všeobecná hodnota prenájmu je určená na základe preukázateľného porovnania stanovená 

podľa Článku 12 ods. 4/ písm. e) bod 3) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Veľké Úľany a s majetkom štátu, ktorý obec užíva, vo výške 0,25 EUR/m2/mesiac, za celú 

prenajímanú plochu 21,75 EUR/mesiac. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je podľa Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce Veľké Úľany a s majetkom štátu, ktorý obec užíva, v tomto prípade: Čl. 12, ods. 6/ písm. 

a) a Čl. 12, ods. 6/ písm. h).  

Doba nájmu: neurčitá, výpovednou dobou 6 mesiacov. 

 

b) Obecné zastupiteľstvo ruší 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 115- OZ/2024 bod č. 11 zo dňa 17.04.2024 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 
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K bodu 16) programu – Návrh na udelenie Ceny obce v roku 2024 

 

Pán starosta informoval poslancov, že aj v tomto roku budú udelené Ceny obce, na ktoré bolo 

navrhnutých 6 osôb. 

 

Návrhy starostu obce:  

Irena Sebőková  - zamestnankyni Obecného úradu Veľké Úľany za svedomite vykonávanú 

prácu na Obecnom úrade, za príkladné vedenie školskej jedálne a pri príležitosti životného 

jubilea (60). 

Jozef Pudmerický – za dlhoročnú aktívnu účasť na rozvoji športového života obce, za 

príkladné vedenie Boxing Clubu Veľké Úľany, za výchovu mladej generácie, za šírenie 

dobrého mena obce a pri príležitosti životného jubilea (60). 

Ferdinand Kovács – za dlhoročnú aktívnu účasť na rozvoji kultúrneho života obce, za 

výchovu generácie mladých tanečníkov, za šírenie dobrého mena obce a pri príležitosti 

životného jubilea (50). 

 

Návrh predsedníčky Komisie školstva a vzdelávania Rita Bicsan Sztraka,   

Ing. Lívia Brezanská  - za  dlhoročnú aktívnu prácu vo výchove mladej  generácie, za 

osobitný prínos  v rozvoji zameranom na prácu s deťmi a mládežou a pri príležitosti odchodu 

do dôchodku. Ing. Lívia Brezanská pracovala v ZŠ Veľké Úľany od roku 1993 

/odpracovaných celých 31 rokov/. (65) 

 

Návrh poslankyne Katalin Lancz Bózsing 

Monika Sercelová – zástupkyni riaditeľky MŠ s VJM Veľké Úľany – Meseország Óvoda 

Nagyfödémes za dlhoročnú aktívnu prácu vo výchove mladej generácie. Za príkladné vedenie 

zamestnaní pre najmenšie deti s mamičkami – Ringató – Kolembačka, a pri príležitosti 

životného jubilea (50). 

 

Návrh poslanca Zoltána Lencsésa 

Valéria Hanzelová – pracovníčke komunitného centra, za dlhoročnú aktívnu účasť na rozvoji 

kultúrneho života obce v oblasti ochotníckeho divadla a za aktívnu prácu v Zbore pre 

občianske záležitosti. (65) 

  

 Pán starosta dodal, že Ceny obce treba schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov, teda 

je potrebné 7 hlasov. Zároveň sa opýtal, či poslanci chcú hlasovať verejným, alebo 

neverejným hlasovaním. 

 Faktickou poznámkou sa prihlásil zástupca starostu Pavol Száraz, ktorý navrhol 

hlasovať neverejne.  

 Do diskusie sa ďalej prihlásil poslanec Ján Rudolf, ktorý uviedol, že by nebolo 

potrebné každý rok vyznamenávať veľa ľudí, lebo takto vyznamenania strácajú na svojej 

dôstojnosti a nebudú mať takú hodnotu, akú by mali mať.  Zároveň súhlasil s návrhom 

zástupcu starostu, aby sa hlasovalo tajne. 
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 Na jeho diskusný príspevok odpovedal starosta obce, ktorý uviedol, že on si nemyslí, 

že ocenenia stratia na hodnote, keď sú udeľované každý rok. Podľa neho kto to zaslúži, treba 

ho oceniť, aby občania cítili, že ich činnosť je uznávaná. 

 Hlasovacie lístky pripravila prednostka OcÚ a následne poslanci hlasovali. Hlasy 

počítali prednostka OcÚ Zuzana Metzner a hlavná kontrolórka Mária Tomovičová. 

 Následne pán starosta oznámil výsledky hlasovania: Irena Sebőková (10), Jozef 

Pudmericky (10), Ferdinand Kovács (8), Lívia Brezanská (6), Monika Sercelová (4) a Valéria 

Hanzelová (7) hlasov. Pán starosta konštatoval, že  3/5 väčšinu hlasov získali štyria kandidáti, 

a  požiadal návrhovú komisiu o doplnenie mien do návrhu na uznesenie.  

 Pán starosta ešte uviedol, že v tomto roku sa neuskutoční slávnostné zasadnutie OZ, 

ale to bude slávnosť na udelenie obecných ocenení, nakoľko by chcel nejakou formou 

vyznamenať aj úspešných žiakov, respektíve športovcov, ktorí dosiahli výsledky na  

celoslovenských alebo aj medzinárodných súťažiach. Zároveň požiadal poslancov, aby 

prípadné svoje návrhy odovzdali na obecný úrad. 

 

Nakoľko iné pripomienky už neboli, členka návrhovej komisie prečítala návrh na uznesenie.   

  

Uznesenie č. 137 - OZ/2024 bod č. 16 

 

     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  

 

     udelenie Ceny obce v roku 2024 podľa § 37  Štatútu 

     Obce Veľké   Úľany: 

     Irene Sebőkovej, Jozefovi Pudmerickému, Ferdinandovi 

     Kovácsovi a Valérii Hanzelovej 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

K bodu 17) programu – Oznámenie o zahájení letnej prevádzky kúpaliska 

Modrá perla 

 Pán starosta informoval poslancov, že nájomca kúpaliska Modrá perla doručil na 

obecný úrad dňa 31.05.2024 oznámenie o zahájení letnej prevádzky kúpaliska, adresované 

Obecnému zastupiteľstvu. Zároveň celé oznámenie prečítal: 

 „Týmto Vám oznamujem, že letná prevádzka kúpaliska bude zahájená dňa 15.06.2024. 

Momentálne prebiehajú prípravné úkony pred kontrolou z Úradu verejného zdravotníctva SR. 

Vyhodnotenie náročnosti prevádzkovania kúpaliska predložím na zasadnutie OZ, ktoré sa 

bude konať dňa 11.09.2024, kde zároveň na základe nájomnej zmluvy zo dňa 29.12.2023, čl. 4 

bod 1,3 doložím svoju žiadosť o dotáciu na prevádzkovanie kúpaliska v letných mesiacoch na 

posúdenie.“  

 Pán starosta zároveň oboznámil poslancov s tým, že pán Blšťák ho informoval aj tom, 

že detský bazén ešte nebude funkčný, lebo treba previesť opravy, ktoré stoja 7.000 €. Zároveň 

informoval poslancov, že v tejto záležitosti obec poskytla nájomcovi pomoc. 
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 Faktickou poznámkou sa prihlásil Kristián Lipták, ktorý konštatoval, že obec 

fakticky investovala do svojho vlastného majetku. 

 Ďalšou faktickou poznámkou sa prihlásila poslankyňa Rita Bicsan Sztraka, ktorá sa 

chcela len uistiť, či dobre rozumie tomu, že dotácia bude poskytnutá až v septembri. 

 V diskusii k tomuto bodu pán starosta povedal, že pre deti do 14 rokov obec 

pripravuje také vstupenky na miestne kúpalisko, ktoré by rodičia mohli zakúpiť na OcÚ za 

2,50 €, nakoľko vstupné pre deti na kúpalisku Modrá perla bude  5 €. Po zúčtovaní vstupeniek 

obec zaplatí nájomcovi 5 € za každú vstupenku. Takouto formou chce obec pomáhať deťom, 

aby mohli navštevovať miestne kúpalisko.  

 Faktickou poznámkou sa prihlásil Kristián Lipták, ktorý navrhol na spôsob čipových 

kariet, aké používajú v Cíferi vyhotoviť aj u nás elektrickú tzv. „uľan kartu“, ktorú by mohli 

využívať deti na kúpalisku a dalo by sa použiť aj na iné účely. 

 Pán starosta zároveň konštatoval, že poslanci nemali výhrady k jeho návrhu. 

 Faktickou otázkou sa prihlásil zástupca starostu, ktorý sa opýtal na vek detí, pre 

ktorých by boli zľavnené vstupenky, či to budú deti od 1 do 14 rokov.  

Ďalšou faktickou pripomienkou sa prihlásil opäť Kristián Lipták, ktorý urobil rýchlu 

kalkuláciu, že keby sa počítalo 60 dní so 120 detí, tak by dotácia od obce vyšlo na 15.000 €. 

Navrhol, aby sa informácia, že obec púšťa takúto podporu, komunikovala ešte pred 

skončením školského roka na webovej stránke obce a na všetkých dostupných fórach. 

Nakoľko zo strany poslancov už iné pripomienky neboli, členka návrhovej komisie prečítala 

návrh na uznesenie k tomuto bodu. 

 

Uznesenie č. 138 - OZ/2024 bod č. 17 

 

     Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

      

     oznámenie o zahájení letnej prevádzky kúpaliska Modrá 

     perla predložené nájomcom Martinom Blšťákom. 

 

Poslanci návrh schválili jednohlasne. Za hlasovalo všetkých 10 poslancov. 

 

K bodu 18) programu – Diskusia 

 

 Pán starosta otvoril ďalší bod rokovania diskusiu, do ktorej sa ako prvý prihlásil on. 

Opätovne vysvetlil poslancom, že v rámci obecných dní by chcel oceniť aj mládež, napríklad 

takých aktívnych mladých športovcov, ktorí dosiahli celoslovenské, alebo aj medzinárodné 

úspechy. Navrhuje im udeliť čestné uznanie, vyznamenanie s erbom obce, alebo včelou 

a nejaký vecný dar.  

 Zároveň sa ospravedlnil poslancovi Liptákovi a konštatoval, že na zasadnutí vo 

februári pri nahrávaní zlyhala technika. 

 

Do diskusie sa ďalej prihlásili: Sandra Machová, Kristián Lipták a Ján Rudolf. 



19 

 

 Poslankyňa Sandra Machová upozornila na situáciu pri vchode na parkovisko pri 

základných a materských školách, že je tam vysadená pekná zeleň, ale rastliny sú veľmi 

vysoké a bránia výhľadu.  

 Odpovedal zástupca starostu, ktorý uviedol, že už kontaktoval záhradníka a bude 

náprava. 

 Ďalším diskutujúcim bol poslanec Kristián Lipták, ktorý mal pripomienku na  

dopravu na obecných cestách v jednotlivých uliciach. Opýtal sa, či by nebolo možné 

umiestniť dopravné tabule, spomaľovače, alebo aby niektoré ulice boli jednosmerné.  Dodal, 

že podľa neho možno by stačilo zosúladiť skutočnú situáciu dopravy v obci projektovou 

dokumentáciu dopravy. 

 Pán starosta odpovedal, že sa už zaoberajú s vytýčením jednosmerných ulíc, 

napríklad pri Erecsi, respektíve aj pri Cintoríne. Čo sa týka spomaľovačov dodal, že nie sú 

vhodné, lebo robia viac problémov, ako je z nich úžitok. Požiadal komisiu výstavby, aby sa 

s touto problematikou zaoberali. Je potrebné zabezpečiť pasportizáciu dopravy v obci. 

 Ďalšou faktickou poznámkou sa prihlásil opäť Kristián Lipták, ktorý sa poďakoval za 

pomoc pri organizovaní behu obcou, ktorý chcú organizovať každý mesiac. Zároveň pozval 

obyvateľov, aby prišli zabehať 5 kilometrový úsek, respektíve aj odkráčať v sobotu 16.júna 

2024. 

 Pán starosta povedal, že uvítal túto novú iniciatívu komisie športu a telesnej výchovy, 

a požiadal organizátorov, aby viedli presnú evidenciu, aby časom mohli oceniť 

najaktívnejších bežcov napríklad pri účasti za 25, 50 alebo 100 – krát.    

 Ešte sa vrátil k dopravnej situácii v obci. Povedal, že dopravné značenie v uliciach nie 

sú, lebo ich poškodili, preto platí tzv. „pravidlo pravej ruky“ . 

 Aj k tomu mal faktickú pripomienku poslanec Lipták, ktorý uviedol, že napríklad na 

ulici Sládkovičovskej je veľmi zlá situácia. Kto ide po tejto ulici, nikdy nedá prednosť 

vozidlám, ktoré prichádzajú z pravej strany z vedľajších ulíc, ktorých je na tomto úseku až 3. 

 Poslanec Ján Rudolf vo svojom diskusnom príspevku pozval obyvateľov cestou 

kamery na Dožinky, ktoré sa uskutočnia tradične v Nových Osadách, v časti Hajmáš 16. 

augusta 2024. Dodal, že oslavy budú spojené aj slávnostným odovzdaním ENVIRKA- 

environmentálneho centra. Na každého návštevníka čaká príjemná zábava, dobrý program 

a všetko, čo k tomu patrí. Bude aj bohatá tombola, do ktorej privíta dary. Zároveň sa 

poďakoval obci za pomoc v predošlých rokoch a za to, že obec mala vždy ústretový prístup.  

 Pán starosta tomuto dodal, že environmentálne centrum – ENVIRKO už začalo svoju 

činnosť. Už sa tam vystriedali všetky triedy zo základných škôl. Environmentálna výchova je 

tam zabezpečená dobre vybavenou technikou. Bude ponúknuté aj iným školám, že môžu 

centrum navštíviť a využívať pri vyučovaní prírodopisu.  

 Ďalej dodal, že na pracovných poradách vyhodnotili situáciu okolo Novoosadskej 

veselice a došli k záveru, že je o ňu veľmi malý záujem a preto sa rozhodli, že v tomto roku sa 

neuskutoční a obec radšej podporí Dožinky. A v budúcnosti plánuje organizovať v Nových 

Osadách nejaký iný program, ktorý by zaujal obyvateľov tejto obecnej časti. 
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 Ďalej informoval poslancov a cestou kamery aj obyvateľov o plánovaných podujatiach 

počas leta: 

Začiatkom júla sa uskutočnia 28. obecné dni, pred ktorými sa uskutoční  od 2. do 5. júla  

kultúrny týždeň - XVIII. Festival na Matúšovej zemi. Na obecné dni je pozvaná menšia 

delegácia z družobnej obce Lánycsók. 

31. augusta budú tradičné Jazdecké preteky, na ktoré očakávame delegácie zo všetkých 

družobných obcí. 

7. septembra obecný deň v obci Csabrendek  

14. septembra obecný deň v obci Lánycsók 

21. septembra – Deň mesta Jánossomorja 

Do všetkých družobných obcí je pozvaná delegácia našej obce.  

28. septembra budú v obci hody 

 

Nakoľko zo strany poslancov v rámci diskusie už neboli žiadne pripomienky, pán starosta 

ukončil tento bod rokovania.  

 

K bodu 19) programu – Záver 

 

Nakoľko všetky naplánované body rokovania boli vyčerpané, pán starosta sa poďakoval za 

účasť a aktívny prístup poslancov a ukončil 13. plánované zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 

 

 

 

Mgr. Zuzana Metzner, MBA     Ing. František Gőgh, DBA  

Prednostka OcÚ      Starosta obce 

 

 

O v e r o v a t e l i a: 

 

 

 

Mgr. Ildikó Danišová......................................................................................................... 

 

Zoltán Borovský................................................................................................................. 

 

 
 

 

Zasadnutie prebiehalo od 18:02 do 20,50 hod.  

Za správnosť: Alžbeta Szárazová  

 


